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Søndergården I & II 

Referat fra ordinært afdelingsmøde 
 

20. september 2017, kl. 17.00 
 

 

 

Afdelingsformand Grete Sonne bød de fremmødte velkommen. 
 

Udover 33 beboere deltog endvidere repræsentanter fra bestyrelsen og administrationen. 

 
1. Valg af dirigent. Valg af referent. Godkendelse af forretningsorden for afdelingsmødet. 
 

Per Carlo Nilsson blev valgt som dirigent. Rikke Munch blev valgt som referent.  

 

Dirigenten konstaterede, at mødet var rettidigt indkaldt og gennemgik den udsendte dagsorden. 

 

Forretningsorden for afdelingsmødet i Søndergården I & II blev enstemmigt godkendt. 

 
2. Afdelingsbestyrelsens årsberetning for perioden siden sidste møde. 
 

Afdelingsformand Grete Sonne fremlagde afdelingsbestyrelsens årsberetning og takkede for det 

flotte fremmøde.   

 

Årsberetningen blev herefter enstemmigt godkendt. 

 
3. Godkendelse af afdelingens driftsbudget for det kommende år.  
 

Annette Munch-Jensen gennemgik budgetterne for 2018 og orienterede samtidig om regnskaberne 

for 2016, som var udsendt sammen med indkaldelsen. 

 

Budgetterne for 2018 og lejestigning pr. 1. januar 2018 i Søndergården I på 5,48 % og Søndergården 

II på 0,00 % blev enstemmigt godkendt. 
 

Hans Mikkelsen fremlagde tilstandsrapporterne for Søndergården I og II. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

4. Behandling af eventuelt indkomne forslag. 
 

Der var ikke indkommet nogen beslutningsforslag til behandling. 

 
5. Valg af medlemmer til afdelingsbestyrelsen og suppleanter  
 

Søren Elsborg Rasmussen blev valgt som afdelingsformand for 2 år. 

 

Noélle Lisa Larsen og Paul Behrenthz blev valgt  til afdelingsbestyrelsen for 2 år. 

 

Johan Mandrup blev valgt til afdelingsbestyrelsen for 1 år.  

 

Jørn Grønnegaard og Bent Mogensen blev valgt  som suppleanter for 1 år. 

 
6. Valg af repræsentant for 1 år. 
 

Søren Elsborg Rasmussen blev valgt som repræsentant for 1 år for Søndergården I. 

 

Paul Behrenthz blev valgt som repræsentant for 1 år for Søndergården II. 

 
7. Eventuelt 

 

Grete Sonne roste ejendomsfunktionærerne for de flotte stier og anlæg i området. 

 

Per Carlo Nilsson afsluttede med at takke den afgående afdelingsformand Grete Sonne for et godt 

samarbejde.    

 

Dirigenten takkede for et godt møde, og afsluttede mødet kl. 18.41. 

 
Rønne, den              Rønne, den  

 

 

 

 

___________________________________    ___________________________________ 
 Afdelingsformand  Dirigent 


